
Дачић: "Србија донела исправну одлуку да ојача одбрамбену моћ"
субота, 24. децембар 2016.

Први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић оценио је
да изјава хрватске председнице Колинде Грабар Китаровић најбоље показује колико је
била исправна и значајна одлука да Србија ојача своју одбрамбену моћ.  

„Зашто Хрватска председница одмах најављује куповину нових авиона и хеликоптера кад
су са потцењивањем говорили о нашем војно-техничком договору са Руском
Федерацијом? Зашто се плаше летећих канти из Русије, како су говорили?

То је истина разумљиво, јер је реч о земљи где се плаше и једне чоколадице из Србије.

Србија се неће бавити Хрватском, Србија је једино заинтересована да заштити себе и
своју територију."
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